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Svet staršev Osnovne šole Fram 
Turnerjeva ulica 120 
2313 Fram 

 
Z A P I S N I K 
 

4. sestanka Sveta staršev OŠ Fram z vrtcem Fram v šolskem letu  
2024/25 
 

Datum: 27. 02. 2025, Čas: 17:00 – 18:15 
 

I. Dnevni red 

Predlagani dnevni red 
 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti 

2. Pogovor s svetovalno delavko in šolsko psihologinjo 

3. Aktualni pregled znotraj zavoda in odgovori na podana vprašanja z vodstvom zavoda  

4. Prometna varnost v okolici šole 

5. Poročilo vrtčevskega sklada 

6. Poročilo šolskega sklada 

7. Razno:  vprašanja, pobude, predlogi 
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1. Pregled seznama predstavnikov Sveta staršev šole in vrtca  
 

a. Lista prisotnosti predstavnikov oddelkov – šola: 
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b. Lista prisotnosti predstavnikov skupin – vrtec: 
 

 

2. Pogovor s svetovalno delavko in šolsko psihologinjo 
 

Svetovalna delavka ga. Andreja Štavbe Mušič in šolska psihologinja ga. Barbara Trobentar, sta 

predstavili aktivnosti in delo, ki jih opravljata na OŠ Fram. Prioriteta je delo na preventivi in 

ozaveščanju tako otrok, staršev, kot tudi zaposlenih. Sodelujejo z zunanjimi strokovnimi sodelavci in 

zavodi. Glede na starostno skupino otrok, pripravljajo primerne teme in predavanja.  

3. Aktualni pregled znotraj zavoda in odgovori na podana vprašanja z vodstvom 
zavoda  

Vprašanja, ki so bila pisno posredovana s strani predstavnikov, so bila že delno rešena na 

ravni razredov oz. posameznikov: 

- 3. razredi – težave pri angleščini; so rešili na ravni razreda oz. posameznega starša, 

ki  se ni strinjal z točkovanjem pri preverjanju 

- 7. razredi – težave pri slovenščini. Se bodo dogovorili za sestanek. 

- 9. razredi – NPZji in manjša obremenjenost otrok z rednimi preverjanji. Že v januarju 

so učitelji sprejeli sklep, da se bodo pisna preverjanja usklajeno porazdelila med 

predmeti in tako razbremenili učence, predvsem v času NPZjev. Dotična 

izpostavljena težava ocenjevanja pesmice pri slovenščini in pisnega preverjanja pri 

TJA, pa sta bili usklajena z učenci in dejansko ne gre za  2x pisno preverjanje. 

-  

 Ga. ravnateljica, je predstavila nekaj aktualnih zadev: 
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- Zaklepanje šole med 8.15 in 12.00. Glede na nekatere pobude s strani zaposlenih in 

nekaterih staršev, ter odločitve večine mariborskih šol, se je tudi vodstvo OŠ Fram 

odločilo, da se bo šola v navedenem času zaklepala. Če bo kdo prišel v tem času, je 

ob vratih nameščen zvonec. 

- Širitev oz. nadgradnja vrtca. V prihodnjih dneh se bo podpisala pogodba z izvajalcem 

del za dograditev vrtca Fram. Dela bi se naj pričela že v marcu in bi bila zaključena 

do septembra.  

- V dolgoročnem planu šole je še vedno širitev kuhinje in dodatnih učilnic. Po zadnjih 

informacijah, bi se širitev izvedla v zadnjem delu šole (kjer parkira kombi bus) 

- Težave z okvarami šolskega kombi busa; predvidevajo, da bo potrebno kupiti 

novega. 

- Težave z zaposlitvijo čistilke na šoli. Žal ne najdejo ustrezne oz. se nihče ne prijavi na 

razpis. 

- Drugače nimajo težav z zaposlitvijo strokovnih sodelavcev oz. predmete poučujejo 

učitelji, ki so za to usposobljeni. 

 

4. Prometna varnost v okolici šole 

Pred časom je bil poslan mail s strani vodstva, glede prometne varnosti oz. razburjenega 

starša, ki je doživel nevaren dogodek pri prečkanju ceste v bližini šole. Dopis je bil poslan 

tudi na občino, ki se je odzvala tako, da se je povečala prisotnost policistov in občinskih 

redarjev. Občina je naročila tudi dodatno analizo oz. študijo, kako izboljšati varnost v 

območju šole – rezultatov še ni. Drugače se kaj več glede na to temo, trenutno ne more 

narediti. Vodstvo šole ponovno prosi, kot že velikokrat, da se avtomobili naj ne ustavljajo 

sredi ceste, ko pripeljejo otroke v šolo oz. pridejo po njih v popoldanskem času. 
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5. Poročilo vrtčevskega sklada 
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6. Poročilo šolskega sklada 
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7. Razno:  vprašanja, pobude, predlogi 

- S strani predstavnice 5.b razreda je bilo izpostavljeno vprašanje glede zimske šole v 

naravi. In sicer ali bi bilo bolje, da se zimska šola organizira kje drugje. Predvsem v 

luči izvajanja trenutne zimske šole v naravi, kjer so otroci, zaradi slabega vremena, 

bili prikrajšani za smučanje.  

Ravnateljica je izpostavila, da v primeru, da se odločijo za kateri drugi kraj, bo šola 

termin na Zarji izgubila. 

Predlaga se, da se preveri mnenje pri starših vseh treh razredov in se nato izvedejo 

nadaljnje aktivnosti, če bodo potrebne. 

- Predstavnica enega izmed vrtčevskih oddelkov je izpostavila, če je možno, da bi se 

vrtec odpiral ob 5.30. Pojavlja se namreč potreba pri določenih starših. Predlagalo 

se je, da se preveri pri vseh starših v vrtcu, koliko dejansko je takšnih otrok, ki bi 

prihajali pred 6.00 v vrtec. Nato se napiše dopis županu. 

- Dopis Pobuda za starše, ki smo ga predstavniki prejeli v januarju, se ne bo 

obravnaval. 

- Vprašanje glede organiziranja skupnih roditeljskih sestankov, ki potekajo skupaj po 

triadah. Nekateri straši imajo otroke v različnih razredih in se ne morejo udeležiti 

govorilnih ur pri vseh, ker se le-te prekrivajo. Vodstvo bo razmislilo, da bi vsaj prvi 

roditeljski sestanek (v septembru), organizirali na način, da bi se ga lahko udeležili 

starši, ki imajo več otrok v različnih razredih. 

 

 

     Zapisala,       Predsednik Sveta staršev OŠ Fram, 

Barbara Založnik      Aleš Gobec 

 

 

 

 

 

 


